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Referat; 

1. Styreverv. Noen som har forslag til hvem vi kan spørre? 

a. Frank Gulbrandsen med som nestleder 

b. Siv motivert for å lede mot garderober og kunstgress 

 

2. Innkalle til et felles infomøte for fotballen? 

- Idrettsparken 

- Nye garderober 

- Finansiering 

 Mulig gatecup når bingene er ferdig. 

- Åpning av de nye bingene av snor 

Info ut i Spond, presentasjon av prosjektet og hva som mangler, Spleis og hvor nærme vi er. 

 Hovedpri - garderobene 

- Argument / innspill til politikere 

 Utbygging atlanteren 

 Ingen tilgang til garderober Buøy 

- Dugnad 

- Hundvågdagen 

 1. juni 

- Trenerkurs – høre med TMM om han kan avholde delkurs1 rett etter sommerferien. 

- Forespørsel leie av garderobe/toalett Buøy. 

3. Årshjul. Dette punktet har vært en gjenganger. Klubben må få få laget et Årshjul over de viktigste 

happeningene i fotballen. 

 Har opprettet et som er funksjonelt, men ikke visuelt pent. Input kan sendes til Jaran. 

 

Jeg foreslår også at vi lager en aksjonsliste, en oversikt over punkt som kommer opp og som må følges 

opp og lukkes 

- Aksjonsliste, levende excelark. Siv lager forslag. 

Garderober Buøy – Jaran sender en forespørsel om mulig leie til ledelsen i Buøy. 


